



8D6/7N WINTER SKI KOREA + ICE FISHING FESTIVAL 8天6/7晚 冬季滑雪之旅+冰釣鱼庆典

KRWFKW | NOV 2024 - Jan 2025

COUNTRY FOCUSED

Gear up for a winter adventure in Korea as you ski up a storm, get up close and personal with fluffy animals and drink in the resplendent mountain and city views.

ICE FISHING





HIGHLIGHTS

GYEONGGIDO

GANGWONDO

SEOUL

- Mangwon Market
 Chef Show





Featured destinations 精选景点 Overnight stays 住宿地点 213

DELICACIES

Meal Plan

6/7 Breakfast, 4 Lunches, 4 Dinners

Specialties

- Dakgalbi
- · Pork-boned and Potato Soup
- Bulgogi
- Korean BBQ
 - · Hanjeongsik Rice set
 - Jokbal
 - · Ginseng Chicken Soup + Abalone

ACCOMMODATIONS AS STATED OR SIMILAR

*1N Gimpo Marina Bay Hotel or similar

- 2N Vivaldi Ski Resort or similar
- **1N** Suwon Value Hotel or similar
- **3N** Seoul Novotel Ambassador Hotel or similarl

*Note: Hotels subject to final confirmation. Should there be changes, customers will be offered similar accommodations as stated in this list.



8D6/7N Winter Ski Korea + Ice Fishing Festival

SINGAPORE INCHEON

Assemble at the airport for your flight to Incheon. (Note: For tours travelling on SQ600 -Upon arrival, transfer to your hotel and rest for the day)

02 GANGWONDO .

Lunch – Dakgalbi / Dinner - Pork-boned and Potato Soup Upon arrival in Incheon, you will start your day with a visit to Petite France, a

picturesque French-themed cultural village features charming pastel-coloured buildings and beautiful scenery of mountains and a lake. Afterward, you will head to Nami Island, which is reached by **ferry**, known for its natural beauty, especially the famous tree-lined paths that have become an iconic spot for photography. Take your time to stroll around, appreciate the scenery, and capture some Instagramworthy shots. In the evening, visit Garden of Morning Calm known for its colourful LED illumination, creating a magical atmosphere. Enjoy the mesmerizing lights and take a leisurely walk through the illuminated garden.

03 SKI RESORT Breakfast - Hotel / Dinner - Army Stew Kick off your morning by having fun on Ski activities with ski suits and equipment inclusive. Then, enjoy up-close experience with fluffy alpacas



in Alpaca Farm where you

may get the chance to touch, feed, and walk with them. Who can ever resist these adorable animals?

04 SKI RESORT HWACHEON GYEONGGIDO

Breakfast – Hotel / Lunch – Bulgogi / Dinner – Korean BBQ Begin your exciting tour to Hwacheon Sancheoneo Ice Festival where you can experience hands on Ice Fishing Sancheoneo, explore Ice Sculptures, enjoy cultural performances, indulge in BBQ Fish and many more street foods. After that, proceed to **Experience Fruit Picking** before heading to Hotel to rest.

05 SEOUL

Breakfast - Hotel / Lunch -Hanjeongsik Rice Set / Dinner -Braised Pig's Trotters After breakfast, head over to Korean Folk Village to

explore traditional Korean culture through hanok houses, crafts and performances. Then visit

Gapyeong Sheep Farm &

Café where you can interact with friendly sheeps, alpacas and many more in a picturesque countryside setting and enjoy a drink in a cozy café on-site. End the day with night shopping at Dongdaemun.

SEOUL 06

Breakfast - Hotel / Lunch - Ginseng Chicken Soup & Abalone This morning, visit **Gyeongbokgung Palace**

where ancient history comes to life in breathtaking architecture. Make a stop at

Ginseng Gallery and Cosmetic Shop for a spot of

shopping before a visit to Traditonal Mangwon Market.

Food lover can find forest of small stalls selling street food and traditional Korean food.

SEOUL

Breakfast - Hotel Enjoy the day free at leisure to explore Seoul's famous sights and attractions on your own.

08 SEOUL SINGAPORE Breakfast – Hotel

Today, make a stop at the Healthy Liver showroom before transfer to Incheon International Airport for your return flight to Singapore.



Service Fee Guideline: (Based on 8D6N)

• KRW90,000 per pax

Notes:

- The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to unforeseen changes, weather conditions, and Covid-19 testing procedures.
- Tour itinerary, Hotel details and inclusions are based on English itinerary.
- Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- Tour leader assignment is subjective and at the discretion of the Company.
- · Any detour is subject to USD250 charge per pax
- Any deviation is subject to minimum SGD250 fare difference per pax.
- A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure. Additionally, for groups consisting of 20 or more passengers, a tour leader will be assigned.

行程亮点

京畿道

- ・小法国
- ・韩国民俗村
- 加平群羊农场与咖啡馆
- ・采摘水果

江原道

- ・ 南怡岛
- ・ 晨静树木圆
- 予雪活动(包括服装和设备)
- ・羊驼农场
- ・华川山鳟鱼庆典

(冰雕 + 冰钓 + 烧烤鱼)

首尔

景福宫 远市场 饭秀 洞 大门

新加坡到仁川

在机场集合,乘坐航班前往仁川。 = 意:对于乘坐SQ600航班的旅行团 -= 选后,转移到酒店休息一天)

[原道 ▶ 滑雪胜地

午餐 - 辣炒鸡肉 / 晚餐 - 猪骨土豆汤 此后, 首先参观法国村, 这是一个 又景如画的法国主题文化村, 拥有粉 色建筑, 背靠美丽的山脉和湖泊。然 后, 乘渡轮前往浪漫的**南怡岛**, 在著 名的树木成道中拍摄照。今晚, 前往 晨静树木园, 被多彩的LED照明花园 所吸引。

Korean Folk Village

8天6/7晚 冬季滑雪之旅+冰釣鱼庆典



() 3 滑雪胜地

早餐 - 酒店 / 晚餐 - 部队锅 早上穿上**滑雪服装**和装备,享受**滑 雪活动**的乐趣。然后,在**羊驼农场** 近距离体验与毛茸茸的羊驼亲密接 触,你有机会触摸、喂食和与它们 一起散步。谁能抵挡住这些可爱的 动物呢?

○4 滑雪度假村 ▶ 华川 ▶ 京畿道

早餐 - 酒店 / 午餐 - 炒猪肉 / 晚餐 - 韩国烤肉 享用美味早餐后,前往**华川山川鱼冰 雪节。**您可以亲自**体验山川鱼冰钓** 、欣赏**冰雕**、观看文化表演,享受**烤** 鱼和各种街头美食。之后,前往**体验** 采摘水果,然后返回酒店休息。

05 首尔

早餐 - 酒店 / 午餐 - 韩定食套餐 / 晚餐
 - 红烧猪蹄

早餐后,前往**韩国民俗村**,通过韩 屋、手工艺品和表演探索韩国传统 文化。然后参观**加平羊牧场**与**咖啡** 馆,在风景如画的乡村环境中与友 善的绵羊、羊驼等互动,并在现场 的舒适咖啡馆享用饮品。结束一天 的行程,在**东大门**进行夜间购物。

06 首尔

早餐 - 酒店 / 午餐 - 参鸡汤和鲍鱼 今天早上, 参观景福宫, 欣赏其壮丽 的建筑和重现的历史。然后停留人参 店和化妆品店购物, 之后前往传统望 远市场。美食爱好者可以找到许多小 摊位出售街头小吃和传统韩食。接下 来, 观看**拌饭秀**, 以非语言表演向观 众承诺进入厨房的美妙之旅! 最后, 在**明洞购物**,这里有实惠的时尚服装 和出售小吃的街头摊位。

07首尔

早餐 - 酒店 享受一天的休闲时间,自由探索首尔 著名的景点和景区。

() 8 首尔 ▶ 仁川 ▶ 新加坡

早餐 - 酒店 今天,在护肝宝陈列室继续购物,然 后前往仁川国际机场,搭乘回新加坡 的航班。



行程费用未包含: 导游司机小费(8天6晚为标准) · 每人90,000韩圆

备注:

- 由于不可预见的变化、天气条件,公司保留 更改旅游行程、旅行安排和住宿的权利。
- 旅游行程、酒店详情和内容均以英文行程 为准。
- 除非另有说明,否则旅游将以中文解说进 行。
- 4. 领队指派是主观的,由公司自行决定。
- 5. 任何绕道需加收每人USD250的费用。
- 6. 任何航班偏差均需支付每人最低SGD250 的票价差额
- 7. 确认出发需要至少15名旅客的团体人数, 20名以上旅客安排随团领队。

滑雪体验